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Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a z
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez

„Mi a telep-program érdeme?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Szociális Ügyekért és Társadalmi Felzárkózásért Felel ős Államtitkárság oldalán jelent meg
a hír, miszerint 91 milliárd forintból folytatódik a komplex telep-program. Kérem, hogy
számoljon be az előző program eredményeiről, mert Miskolcon 150 millió forint került ennek
keretében elköltésre, de semmilyen hosszú távra mutató pozitív eredményt nem tudtak
felmutatni . Kérem, kíméljen meg a számadatok felsorolásától .

A Jobbik folyamatosan figyelemmel kísérte a lyukóbányai telep-programot, és megdöbbente n
tapasztaltuk annak elhibázott voltát . Egy ideillő hasonlattal élnék: a súlyosan beteg emberen
végre kell hajtani az életmentő beavatkozásokat, ehelyett most azzal vannak elfoglalva, hogy
megigazítsák a halálos beteg frizuráját a műtőasztalon. Lyukónak a problémája nem az, hog y
nincs közösségi élet, hogy nem tudnak focizni, közösen főzni . Ha van valami, akkor az pont
közösségi élet volt eddig is . Az viszont a programot nem érdekli – tapasztaltuk –, hogy pl . a
program által érintett területen olyan putriban élnek a gyermekek, amelynek a teteje bármiko r
rájuk szakadhat. Se az nem érdekli a programot, hogy megfullad-e a gyerek, mert rossz a
füstelvezető . Se a fertőzésveszély nem érdekli, mert nincs WC . Az se érdekli, hogy szétlopják
a szomszédos kerteket . Se az, hogy pl . foci közben a szomszéd magyarokat fenyegetik . Az
egyik résztvevő elmondta nekünk a program elején, hogy ő kertésznek fog tanulni . Arra a
kérdésre, hogy mit fog termelni, azt mondta, semmit, úgyis ellopják.

Megnéztem az errő l készült filmet: pont, mint egy kádár propagandafilm .
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Egyed Zsolt
országgyűlési képviselő

Írásbeli kérdés



Összegezve : a program fontosnak tartja, hogy legyen hol focizni, meg homokozni, de az t
nem, hogy a gyerek otthon életben maradjon és egészségesen n őjön fel testi, lelki értelemben.
A szegregátum hemzseg a b űnözőktől, a törvénytelenségektől . Ennek megszüntetése helyett
olyan mértékű ingyenes lehetőségeket adnak minimális érdemi tettekért, melyekről egy
borsodi dolgozó, átlag magyar ember nem is álmodhat.

Tisztelt Miniszter Úr !

— Mikor veszik már végre komolyan a felzárkóztatást?

— Mikor tesznek bele komoly tetteket ahelyett, hogy milliárdokat dobálunk egy
feneketlen kútba?

— Mi a telep-program valódi érdeme?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016. december 21 .

Tisztelettel,

Egyed Zsol t
Jobbik
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